
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 30/7/2024 
 

Του:  Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β’ Θεσσαλονίκης     

 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υφυπουργό στον Πρωθυπουργό και κυβερνητικό εκπρόσωπο,  

κ. Π. Μαρινάκη  
Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

  

ΘΕΜΑ:  «Ψηφιακή μετάδοση προγράμματος από περιφερειακούς τηλεοπτικούς  
σταθμούς» 

 

 

Κύριοι Υπουργοί, 
 

Την Δευτέρα 22 Ιουλίου 2024, κατόπιν σχετικής πρόσκλησης, διοργανώθηκε συνάντηση με 

πρωτοβουλία των συναρμόδιων Υπουργείων, μεταξύ εκπροσώπων της Digea, της Εθνικής  

Επιτροπής Τηλεπικοινωνιών και Ταχυδρομείων (ΕΕΤΤ) και εκπροσώπων τηλεοπτικών 

σταθμών περιφερειακής εμβέλειας. Αντικείμενο της συνάντησης ήταν η "εκδήλωση 

ενδιαφέροντος για εκπομπή HD (υψηλής ευκρίνειας)". Στην ανωτέρω συνάντηση 

αποκαλύφθηκε ότι εκδήλωσαν ενδιαφέρον περισσότεροι σταθμοί, από όσους "χωρούν στο 

bandwidth που περισσεύει".  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,     
   
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  
 

1. Εφόσον το φάσμα ψηφιακών τηλεοπτικών συχνοτήτων είναι περιορισμένο και σπάνιο 

αγαθό, παρατηρώντας, επί 10 χρόνια που λειτουργεί ο ως άνω ψηφιακός πάροχος (Digea), ότι 

"περισσεύει" σε πολλές περιοχές χωρητικότητα στο ανωτέρω φάσμα, ποιοι είναι οι λόγοι χάριν 

των οποίων,  η ΕΕΤΤ και η αρμόδια πολιτική ηγεσία δεν είχαν λάβει κανένα μέτρο αξιοποίησης 

και διάθεσης των σχετικών μη κατειλημμένων από τηλεοπτικούς σταθμούς συχνοτήτων; 

2. Εφόσον, η Digea έχει καταβάλει τίμημα για την παραχώρηση των δικαιωμάτων χρήσης 

ραδιοσυχνοτήτων περιφερειακής εμβέλειας στο Ελληνικό Δημόσιο και το κόστος αυτό 

μετακυλίεται στο σύνολό του στους τηλεοπτικούς σταθμούς, που αγωνίζονται να επιβιώσουν 

και να διατηρήσουν θέσεις εργασίας, συμπεριλαμβάνεται στο σχετικό κόστος η αμοιβή που 

αφορά και στο παραπάνω μη διατεθέν bandwidth, το οποίο παραμένει επί 10 έτη 

ανεκμετάλλευτο; 
 

3. Εφόσον η συνολική επένδυση μιας κερδοφόρας ιδιωτικής εταιρείας, όπως η Digea, 

μετακυλίεται στους ζημιογόνους τηλεοπτικούς περιφερειακούς σταθμούς, ποιο φυσικό ή νομικό 

πρόσωπο είναι εκείνο που αποφάσισε και αποφασίζει το "επαρκές", κάθε φορά, bandwidth για 

κάθε τηλεοπτικό σταθμό;  
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4. H χορήγηση όλων των διαθέσιμων ψηφιακών συχνοτήτων στο σύνολο των τηλεοπτικών 

σταθμών, αναλογικά, ανά περιφέρεια, με βάση το αντίστοιχο ελεύθερο φάσμα, πώς επηρεάζει  

αρνητικά την αρχή της ίσης μεταχείρισης; Περαιτέρω, η προαναφερθείσα αρχή, πώς θεωρούμε 

ότι τηρείται και γίνεται σεβαστή, όταν για τους εθνικούς τηλεοπτικούς σταθμούς υπάρχουν 

προβλέψεις και διαθεσιμότητα ψηφιακών συχνοτήτων προς χρήση, αλλά για τους αντίστοιχους 

περιφερειακούς δεν υπάρχει καν σχετικό νομοθετικό πλαίσιο; 

 

5. Η ΕΕΤΤ, που όλο αυτό το διάστημα, εγκρίνει τα έξοδα της Digea και άρα, αποφασίζει για τις 

χρεώσεις των περιφερειακών και μη τηλεοπτικών σταθμών, είναι εκείνη η οποία έχει 

απαγορεύσει στην Digea να διαθέτει όλο το bandwidth ραδιοτηλεοπτικών ψηφιακών 

συχνοτήτων ή η σχετική άρνηση προέρχεται από την Digea; Ποιοι είναι οι λόγοι για τους 

οποίους, επί 10 και πλέον έτη, η ως άνω Ανεξάρτητη Αρχή δεν έχει αντιληφθεί ότι, το μοντέλο 

δράσης της δεν είναι λειτουργικό και ανέχεται το να επιβαρύνονται δυσανάλογα οι 

περιφερειακοί τηλεοπτικοί σταθμοί, που διαμαρτύρονται επί μακρόν; 

 

6. Αφού η υψηλότερη ποιότητα μετάδοσης συνεπάγεται και αύξηση εσόδων, γεγονός που είναι 

σε γνώση της ΕΕΤΤ, για ποιο λόγο δεν δόθηκε αρμόδια η δυνατότητα σε περιφερειακούς 

τηλεοπτικούς σταθμούς να μεταδώσουν πρόγραμμα σε υψηλότερη ποιότητα, στα πλαίσια του 

SD, ενώ,  υπήρχε διαθέσιμο το σχετικό bandwidth; Ποιος έχει την ευθύνη να αποζημιώσει τους 

τηλεοπτικούς σταθμούς περιφερειακής εμβέλειας για την ζημιά που έχουν υποστεί, αφού, καθ’ 

όλο το διάστημα που υπήρχε διαθέσιμο προς χρήση μη κατειλημμένο φάσμα τηλεοπτικών 

συχνοτήτων, δεν διατέθηκαν οι ανωτέρω κενές συχνότητες στους ως άνω τηλεοπτικούς 

σταθμούς, με αποτέλεσμα να στερηθούν οι τελευταίοι την δυνατότητα εκπομπής επιθυμητού 

τηλεοπτικού προγράμματος, προς θέαση από τους ενδιαφερόμενους τηλεθεατές;  

 

7. Έχει πρόθεση η ΕΕΤΤ να ζητήσει από την Digea, απολογιστικά, να αφαιρέσει κάθε 

χρηματικό ποσό που αντιστοιχεί, ως κόστος, κατ’ αναλογία, στο μη διατεθέν τηλεοπτικό φάσμα, 

συχνοτήτων, το οποίο κόστος, παρ’ όλα αυτά, χρεώθηκε στους περιφερειακούς τηλεοπτικούς 

σταθμούς; 

 

8. Επειδή έχει διαπιστωθεί πως η αρμόδια πολιτική ηγεσία, προκειμένου να νομοθετήσει 

σχετικά, βολιδοσκοπεί, το αν προτίθενται οι τηλεοπτικοί σταθμοί με σχεδόν διπλάσιες χρεώσεις 

να μεταδώσουν πρόγραμμα σε υψηλή ευκρίνεια, πώς νομιμοποιείται η διενέργεια αυτών των 

υπολογισμών, χωρίς το ενδεχόμενο αυτό να έχει ελεγχθεί από την ΕΕΤΤ; Με βάση ποιο 

θεσμικό μοντέλο συνδιαλλαγής προβαίνει σε τέτοιους υπολογισμούς η Digea, χωρίς να 

υπάρχει σχετικό νομοθετικό πλαίσιο και με διατήρηση του ίδιου μοντέλου συνδιαλλαγής της εν 

λόγω με τους περιφερειακούς τηλεοπτικούς σταθμούς, για το οποίο διαμαρτύρονται οι 

τελευταίοι επί μακρόν; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Χήτας Κωνσταντίνος 




